

Title (en)

Fuel injector for internal combustion engines.

Title (de)

Kraftstoffeinspritzdüse für Brennkraftmaschinen.

Title (fr)

Injecteur de carburant pour moteurs à combustion interne.

Publication

EP 0568845 A1 19931110 (DE)

Application

EP 93106121 A 19930415

Priority

DE 9205975 U 19920502

Abstract (en)

The fuel injection nozzle for pilot and main injection has a nozzle holder (10), in which two closing springs (11, 12) are coaxially arranged, of which the one acts constantly by way of a central pressure spindle (28) on the valve needle (16) and the other by way of a thrust piece (33) enclosing the pressure spindle only after an initial lift (hv) of the valve needle (16). Between the valve needle (16) and the pressure spindle (28) an intermediate member (50) designed as a disc (50) is arranged, the outer edge area of which, following the initial lift (hv) of the valve needle (16) comes to bear on the thrust piece (33), which in the closing position of the valve needle is supported by a shoulder (43). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Kraftstoffeinspritzdüse für Vor- und Haupteinspritzung hat einen Düsenhalter (10), in dem zwei Schließfedern (11, 12) koaxial angeordnet sind, von denen die eine über einen zentralen Druckbolzen (28) ständig und die andere über ein den Druckbolzen umgebendes Druckstück (33) erst nach einem Vorhub (hv) der Ventilnadel (16) auf diese wirken. Zwischen der Ventilnadel (16) und dem Druckbolzen (28) ist ein als Scheibe (50) ausgebildetes Zwischenglied (50) angeordnet, dessen äußerer Randbereich nach dem Vorhub (hv) der Ventilnadel (16) an dem Druckstück (33) zur Anlage kommt, das in Schließlage der Ventilnadel von einer Schlüter (43) abgefangen wird. <IMAGE>

IPC 1-7

F02M 45/08

IPC 8 full level

F02M 45/08 (2006.01); **F02M 61/10** (2006.01); **F02M 61/16** (2006.01); **F02M 61/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

F02M 45/083 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] EP 0475843 B1 19950621 - NISSAN MOTOR [JP]
- [X] GB 2093118 A 19820825 - BOSCH GMBH ROBERT
- [A] DE 1041299 B 19581016 - FRIEDMANN & MAIER AG
- [A] DE 1026572 B 19580320 - FRIEDMANN & MAIER AG

Cited by

EP1116879A3; FR2726862A1; US5727738A; DE4340874A1; EP1072788A3

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0568845 A1 19931110; DE 9205975 U1 19930909; JP H0626417 A 19940201

DOCDB simple family (application)

EP 93106121 A 19930415; DE 9205975 U 19920502; JP 9906393 A 19930426